
ZAPISNIK  

 

Sa sjednice 3/16 Izvršnog odbora održane 15. lipnja 2016. god. u prostorijama HKS-a, Trg Krešimira 

Ćosića 11.  Sjednica je počela u 17.30 sati. 

PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr.,  glavni tajnik gosp. Željko Gagro mr.,  

članovi: gosp. Josip Madirazza, gosp. Željko Valuh, gosp. Boško Milivojević, gosp. Domagoj Kindl, 

gosp. Domagoj Katić.  

Sa sastanka su se ispričali gosp. Brezić, gosp. Canjuga i gosp. Kovačić. 

Gosp. Preost pozdravio je prisutne te predložio slijedeći: 

 

     DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 
2. Analiza rada mjerodavnih tijela pri provođenju ispita – izlaže gosp. Gagro 
3. Izbor izbornika reprezentacije daljinskog jahanja 
4. Analiza realizacije konjičkog mimohoda 
5. Analiza realizacije 61. Lipanjskog turnira 
6. Razno 

 

Ad 1 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

Ad 2 

Gosp. Preost napomenuo je da je bitno voditi računa o regionalnoj pokrivenosti. Svi treneri koji 

provode škole jahanje moraju imati aktivne licence pri HKS-u. 

Gosp. Gagro je rekao da će se napravit on line aplikacija preko koje će se vršiti prijava na ispite. 

Gosp. Gagro predložio je članovima IO-a da prihvate zaključke sa sastanka Odbora za edukaciju i 

Odbora trenera i voditelja jahanja a koji se nalaze u zapisniku koji su svi dobili na uvid. 

Prihvaćeni su svi zaključci te je također donijeta odluka da ispite za jahačku dozvolu mogu provodit 

treneri a za natjecateljsku licencu osobe s liste ispitivača. 

Gosp. Valuh rekao je da treba napravit posebnu grupu pitanja za ispit za jahačku dozvolu a posebnu 

za ispit za natjecateljsku licencu. 

Ad 3 

Interni natječaj biti će objavljen na web stranici HKS-a. Kandidature se zaprimaju u uredu HKS-a 

nakon čega će biti proslijeđene Odboru za daljinsko jahanje. Rok za prijave je 15 dana od objave. 



Ad 4 

Gosp. Preost obavijestio je prisutne da je HKS operativno organizirao konjički mimohod koji se održao 

u Zagrebu povodom obilježavanja proslave dana Grada Zagreba. Osnovna ideja bila je konjanike iz 

ruralnih sredina koji se bave daljinskim jahanjem i vožnjom zaprega uključiti u taj program. 

Pohvalio je izbornika reprezentacije vožnje zaprega i predsjednika Odbora te im zahvalio na suradnji. 

Gosp. Katić zahvalio je predsjedniku na pruženoj mogućnosti predstavljanja te rekao kako su svi 

sudionici bili jako zadovoljni što su imali priliku sudjelovat u navedenom događaju. 

Ad 5 

Gosp. Valuh rekao je da je 61. Lipanjski turnir bio najveći turnir po broju startova u zadnjih 5 godina. 

Sudjelovali su natjecatelji iz Slovenije, Srbije, Mađarska i jedna natjecateljica iz SAD-a. Sudjelovalo je 

ukupno 128 jahača s 179 konja. 

Nije bilo nikakvih prigovora na organizaciju natjecanja. 

Gosp. Preost napomenuo je kako je HKS operativno odradio posao organizacije 61. Lipanjskog 

turnira. 

Ad 6 

Gosp. Preost rekao je da je Odbor za prepone prilikom izrade zadnje verzije Pravilnika ukinuo 

mogućnost sudjelovanja natjecateljicama koje sudjeluju u kategoriji amazonki sudjelovanje i u 

kategoriji seniora. Prijedlog je da se radi strateških stvari ponovo vrati na snagu članak koji je 

dozvoljavao sudjelovanje u obje kategorije. 

Gosp. Madirazza smatra da se mogu raditi ustupci kategorijama koje nisu FEI kategorije. 

IO donio je odluku da se omogući nattjecateljicama koje sudjeluju u kategoriji PH za amazonke i u 

kategoriji PH za seniore. 

Također Pravilnikom je propisano da su prijave za PH 30 dana prije početka PH. IO donio je Odluku da 

su prijave otvorene do 20.06.2016.god.. 

Gosp. Preost obavijestio je prisutne da su u savez pristigla dva zahtjeva za promjenu sportske 

nacionalnosti pri FEI-u. 

Jedan zahtjev je od gđe. Arianne Ilić, natjecateljice u daljinskom jahanju koja je inače rođena u 

Zagrebu a udala se i živi u Srbiji. Ima dvojno državljanstvo i prema pravilima FEI-a može izabrati 

državu koju će predstavljati na međunarodnim natjecanjima. Gđa. Ilić ima dobre rezultate i prijedlog 

je da jaši za hrvatsku reprezentaciju daljinskog jahanja. 

Drugi zahtjev je stigao od KK Jarun čija članica gđa. Jana Brezovičova također ima hrvatsko 

državljanstvo. Prije se natjecala za Slovačku no sad želi promineiti sportsku nacionalnost u hrvatsku. 

Oba prijedloga su prihvaćena a ured HKS-a će uputit zahtjev prema FEI-u vezano za proceduru 

promjene sportske nacionalnosti. 



Gosp. Gagro obavijestio je prisutne da je KK Vodičajna uputio HKS-u zahtjev za očitovanje povodom 

inspekcijskog nadzora obavljenog u KK Vodičajna te upoznao prisutne s istim. 

Sukladno članku D.9.4. Zakona o sportu propisano je tko može obavljati poslove trenera. FEI Level 1 i 

2 tečajevi nisu usuglašeni s MZOS i drugim ustanovama za školovanje u RH no vrlo je važna strateška 

odluka da se FEI Level 1 i 2 priznaju od strane sportske inspekcije te da na tome treba ustrajati. 

KK Accordia dostavio je zamolbu HKS-u da ih se oslobodi plaćanja članarine za 2015.god. obzirom da 

su bili neaktivni. KK Accordia primljen je u članstvo HKS-a u kolovozu 2015.god. nakon čega im je 

ispostavljen račun za članarinu koji nisu podmirili. Nakon kraće rasprave donijet je zaključak da KK 

Accordia mora podmirit članarinu za 2015.god.. 

Gosp. Katić rekao je da će na CAI Pleternica 24.-26.06.2016. god. sujelovati 31 vozač što je velik 

napredak. Gosp. Preost pohvalio je rad predsjednika Odbora gosp. Katića te rekao kako je to rezultat 

pozitivnog rada odbora. 

Gosp. Preost obavijestio je prisutne da će se zbog nadolazećih godišnjih odmora iduća sjednica 

održati nakon 15.08.2016.. 

Izbornika reprezentacije daljinskog jahanja potvrdit će se telefonskom sjednicom. 

 

Sjednica je završila u 18.45 sati. 

 

 

 


